
Oświadczenie złożone 

przez senatora Aleksandra Pocieja 

na 65. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 września 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do komendanta stołecznego Policji Pawła Dobrodzieja 

W związku z informacjami medialnymi donoszącymi o licznych wypadkach z udziałem rowerzystów na 

ulicach Warszawy zwracam się do Pana o udostępnienie statystyk dotyczących tego rodzaju wypadków. 

W czasie minionych wakacji niemal codziennie słyszeliśmy o potrąceniu rowerzysty ze skutkiem śmier-

telnym. Dochodzi do nich na terenie całej Warszawy. W niektórych miejscach zdarzało się, że dochodziło do 

wypadków w tym samym miejscu dzień po dniu. W kolizjach z rowerzystami coraz częściej ofiarami są piesi 

i tu niestety są ofiary śmiertelne. 

Jesteśmy po sezonie wakacyjnym, a liczba doniesień o wypadkach jest wysoce niepokojąca. Czy stołeczna 

policja planuje podjąć jakieś działania w celu poprawy bezpieczeństwa? Czy podjęte są jakieś działania zwią-

zane z oznaczaniem najbardziej niebezpiecznych miejsc na warszawskich drogach? Jaki jest bilans ofiar mi-

nionych wakacji? 

Bardzo proszę o przekazanie mi niezwłocznie wspomnianych statystyk, które pomogą w odpowiedzi na 

pytanie, gdzie dochodzi do największej liczby wypadków. 

Jakie okoliczności towarzyszą tym zdarzeniom? Czy zawinił czynnik ludzki, czy zła infrastruktura i stan 

dróg? 

Z wyrazami szacunku 

Aleksander Pociej 
 


